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Rada Miejska w Piasecznie 
 

Protokół  
z 47 sesji Rady Miejskiej w dniu 16 maja 2018 r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 09:37, a zakończono o godz. 12:50 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 47 sesję Rady Miejskiej o godz. 9:37. 

Stwierdził kworum. 
Przystąpiono do ustalania porządku obrad.  

Burmistrz Zdzisław Lis zgłosił prośbę: 

 uzupełnienie porządku obrad o niżej wymienione projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 

Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 

545.000,00 zł na wniosek Wydziału PM i Ref. ZK ). 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
243.777,-zł. oraz zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 2.441.267,-zł.) 

3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
30.000,- zł ) 
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4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 
20.000,00 zł ) 

5) w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego na budowę sygnalizacji 
świetlnej 

6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
1.400.000,- zł) 

7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 
33.000,- zł ) 

8) w sprawie sposobu wykonania uchwały nr 718/XXVI/2012 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 24 października 2012 roku zmienionej uchwałą nr 1567/LI/2014 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 października 2014 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu 
ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR. 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław – etap I, dla terenów 1Pt, 4KDL, 10KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 
48KDPJ i 57 KDPR. 

10) w sprawie sposobu wykonania uchwały Nr 289/XII/2015 Rady Miejskiej w 

Piasecznie z dn. 23.09.2015 r. w sprawie przystąpienie do sporządzenia MPZP 

części obrębu Mieszkowo. 

 o wycofanie z porządku obrad projektów uchwał: 

1) W sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 6 

lipca 2016r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 

2) W sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 
dotyczących projektu statutu sołectw. 

3) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej 

nieruchomości oznaczonej jako działki ew. 137 i 138/1, obr. Głosków, gm. 

Piaseczno. 

GŁOSOWANIE ZMIAN:  

1) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 545.000,00 zł na wniosek Wydziału PM i Ref. ZK ). 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 545.000,00 zł na wniosek Wydziału PM i Ref. ZK )..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
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wprowadzono do porządku pod nr 9.8 

2) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

dochodów budżetu o kwotę 243.777,-zł. oraz zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 

2.441.267,- zł) 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

dochodów budżetu o kwotę 243.777,-zł. oraz zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 

2.441.267,- zł).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.10   

3) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 30.000,- zł ) 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 30.000,- zł ).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.11 

4) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

dochodów budżetu o kwotę 20.000,00 zł ) 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

dochodów budżetu o kwotę 20.000,00 zł ).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.12  

5) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Piaseczyńskiego na budowę sygnalizacji świetlnej 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 

Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 

Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.13  

6) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 1.400.000,- zł) 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 1.400.000.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 

Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (1) Artur Maicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.14  

7) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 

1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 33.000,- zł ) 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
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nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia 

wydatków budżetu o kwotę 33.000,00 zł ).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.15  

8) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie sposobu wykonania uchwały nr 

718/XXVI/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 października 2012 roku zmienionej 

uchwałą nr 1567/LI/2014 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 października 2014 roku w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu 

ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR. 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie sposobu wykonania uchwały 

nr 718/XXVI/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 października 2012 roku zmienionej 

uchwałą nr 1567/LI/2014 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 października 2014 roku w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu 

ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR.   

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.39  

9) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap I, dla terenów 1Pt, 4KDL, 

10KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 48KDPJ i 57 KDPR. 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław – etap I, dla terenów 1Pt, 

4KDL, 10KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 48KDPJ i 57 KDPR..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.40  

10) uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie sposobu wykonania uchwały Nr 

289/XII/2015 RM w P-nie z dn. 23.09.2015r. w spr. przystąpienie do sporządzenia MPZP 

części obrębu Mieszkowo 

Głosowano: uzupełnienie porządku obrad: projekt w sprawie sposobu wykonania uchwały 

Nr 289/XII/2015 RM w P-nie z dn. 23.09.2015r. w spr. przystąpienie do sporządzenia MPZP 

cz. obr. Mieszkowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 

Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

wprowadzono do porządku pod nr 9.41 

11) w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej 

w Piasecznie z dnia 6 lipca 2016r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i 

nadania Statutu. 

Głosowano w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady 

Miejskiej w Piasecznie z dnia 6 lipca 2016r. w sprawie zmiany nazwy Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w 

Piasecznie i nadania Statutu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 

Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 

Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr 

Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik 

WSTRZYMUJE SIĘ (3) Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

zdjęto z porządku obrad 

12) w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących projektu statutu sołectw. 

Głosowano w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie określenia zasad i trybu 
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przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektu statutu sołectw..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 

Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 

Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 

Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (1) Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

zdjęto z porządku obrad  

13) w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Piaseczno niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki ew. 137 i 138/1, obr. 

Głosków, gm. Piaseczno. 

Głosowano: w sprawie zdjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 

Gminę Piaseczno niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działki ew. 137 i 138/1, 

obr. Głosków, gm. Piaseczno..  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 

Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, 

Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) Adam Marciniak  

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

zdjęto z porządku obrad 

Przewodniczący zgłosił prośbę o rozpatrzenie w pkt 9.2 uchwały w sprawie odpłatnego 

nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości położonej w 

miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, oznaczonej jako działka nr 310.  (obecny nr 9.20) 

Porządek obrad ustalono. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji z dnia 18.04.2018 r. Rady Miejskiej w 

Piasecznie 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt protokołu, nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVI sesji z dnia 18.04.2018 r. Rady Miejskiej w Piasecznie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 

Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 

Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, 
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Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Wierzchowski 

BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 

NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

protokoł z XLVI sesji z dnia 18.04.2018 r. został przyjęty. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań podejmowanych 

do obecnej sesji. 

 

SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ za okres od        

18.04.2018 – 16.05.2018 przedstawił Piotr Obłoza 

  

1. 22.04.2018 

 I Turniej Hokeja na lodzie amatorów o Puchar Piaseczna na lodowisku w 

Piasecznie 

 III Ogólnopolski Turniej Piłki Ręcznej Dziewcząt i Chłopców o Puchar Burmistrza 

Gminy Piaseczno –Piaseczno Cup 2018 w GOSiR 

2. 26.04.2018 

Uroczystości z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej na Cmentarzu Parafialnym w 

Piasecznie 

3. 03.05.2018 

Uroczystości 227 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja na Rynku w Piasecznie 

(podziękowania dla obecnych Radnych RM) 

4. 06.05.2018 

Udział w Piaseczyńskiej Mili Konstytucyjnej (podziękowania dla obecnych Radnych) 

5. 12.05.2018 

 Uroczyste obchody Dnia Strażaka na pl. Piłsudskiego w Piasecznie 

Podziękowania dla Rady Miejskiej od Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego 

Związku OSP RP w Piasecznie 

6. 13.05.2018 

 Kajakowy event sportowy – I Wodny Eliminator – 4 pętle na akwenie wodnym w 

Zalesiu Dolnym 

 Piknik Sołecki – „Dzień Sąsiada” na terenie Klubu Kultury w Zalesiu Górnym 

7. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

8. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 

9. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  

10. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

Burmistrz, Zdzisław Lis poinformował, że Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał jest 

dostępne na stronie BIP i zostało złożone do Biura Rady Miejskiej oraz stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji przez Radnych. 
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5.1 Radny Jacek Łuczak złożył wniosek w sprawie autobusów linii L: „W związku z 
zawieszeniem kursowania linii L1, L32 i ograniczeniami kursowania linii L25, w imieniu 
mieszkańców zwracam się z wnioskiem, o zorganizowanie kursowania autobusów 
zastępczych w ramach Gminy Piaseczno. Ponadto z uwagi na problemy komunikacyjne i 
niewystarczający przekaz informacji pasażerom, proszę o zorganizowanie bieżącego 
umieszczania informacji na przystankach - o zmianach kursowania autobusów.” 

5.2 Radny Krzysztof Cieślak złożył następujące interpelacje i wnioski: 
5.2.1 prosił o podanie informacji kiedy zostaną umieszczone tabliczek  z imionami patronów 
i ich zasługami dla naszego miasta; 
5.2.2 prosił aby wzorem już istniejącej fontanny na rynku oraz kaskady wodnej na skwerze 
zaplanować podobne miejsce spełniające funkcje kąpielowo – chłodnicze w parku miejskim. 

5.3 Radny Zbigniew Mucha złożył następujące interpelacje i wnioski: 
5.3.1 w związku z równoległym parkowaniem przy budynku wielorodzinnym prosił o 
rozważenie możliwości wprowadzenia nowej organizacji ruchu na ulicy Emilii Plater ze 
szczególnym uwzględnieniem parkowania wzdłużnego; 
Wnioskował o zainstalowanie w parku miejskim dużych, prawdziwych szachów plenerowych 
w celu zwiększenia aktywizacji fizycznej i intelektualnej a także do popularyzacji  tej 
królewskiej gry. 

5.4 Radna Anna Krzyszkowska - Sut złożyła wniosek : „zwracam się z uprzejmą prośbą o 
zobowiązanie wydziału Gospodarki Odpadami o skontrolowanie firmy zajmującej się 
odbiorem odpadów w Józefosławiu. Wszystkie odpady odbierane są poza harmonogramem 
odbiorów! Mieszkańcy skarżą się na zalegające wory z bio odpadami – wory potrafią leżeć 
tydzień na ulicy z gnijącą trawą! Do tego ze śmieciarek leje się śmierdząca ciecz (być może 
gnijące śmieci), która zanieczyszcza podwórka.  
Administratorzy poszczególnych józefosławskich osiedli mimo składanych comiesięcznych 
reklamacji do wydziału, otrzymują lakoniczne odpowiedzi oraz traktowani są przedmiotowo 
jako Ci, którzy są niecierpliwi i niewyrozumiali – rzekomo firma się nie wyrabia…” 

W moim przeświadczeniu nikt poważnie nie podchodzi do tego tematu i od co najmniej 
dwóch lat w okresie letnim mamy ten sam problem. 

5.5 Radna Hanna Krzyżewska złożyła następujące wnioski: 
5.5.1 o  podjęcie koordynacji i nadzoru ze strony Urzędu nad inwestycjami drogowymi w 
okolicy północnej części gminy. Obecnie brak koordynacji prac: rozpoczęte ale nie 
kontynuowane roboty na skrzyżowaniach np. przy Chyliczkowskiej a także na skrzyżowaniu 
ul. Okulickiego z Julianowską. Przedłużające się prace powodują niezadowolenie 
mieszkańców i opinię o „zamrożonych” pracach – przy ul. Cyraneczki 
 Uruchomienie komunikacji zastępczej jest niewystarczające bo tylko do godz. 16:00, brak 
informacji na ten temat na przystankach już od 6 dni. Nie wszystkie inwestycje są gminne 
jednak mieszkańcy oczekują koordynacji wszystkich prac na naszym terenie.   
5.5.2 o zainstalowanie wolnostojącej tablicy informacyjnej dla sołectwa Julianów w pasie 
drogi gminnej (ul. Julianowska), przed nowym osiedlem Kuropatwy VII, przy przystanku 
autobusowym. 
5.5.3 Radna zwróciła się z prośba o wyjaśnienie dlaczego nie jest dopuszczony do ruchu 
pas skrętu z ul. Puławskiej w ul. Okulickiego, mimo, że od kilku miesięcy jest już 
zabudowany. 

5.6. Radny Łukasz Kamiński wnioskował: 
5.6.1 o podanie harmonogramu czyszczenia dróg asfaltowych na terenie Zalesia Górnego 
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5.6.2 o przegląd oznakowania poziomego oraz pionowego na terenie Zalesia Górnego z 
jednoczesnym uzupełnieniem bądź renowacją uszkodzonych elementów. 
5.6.3 o przekazanie Pani Sołtys Ewie Stroińskiej harmonogramu profilowania dróg 
gruntowych na terenie Zalesia Górnego 
5.6.4 o przedstawienie analizy przewidywanej liczby uczniów w tzw. „podwójnym 
roczniku”2019, który będzie się starał o miejsca w szkołach średnich wraz z porównaniem 
liczby uczniów z lat ubiegłych oraz o podanie  procentowo ilu uczniów uczy  bądź ilu 
uczniów będzie się uczyło w szkołach średnich na terenie naszej gminy. Pytał czy jest 
możliwe wzorem szkół w Warszawie utworzenie dodatkowych miejsc w budynkach 
gminnych szkół dla oddziałów licealnych, tak by miejsce w szkole średniej znalazł każdy 
uczeń naszej gminy. 
5.6.5 radny prosił o informację na jakim etapie znajduje się realizacja windy przy budynku 
Klubu Kultury w Zalesiu Górnym. 
5.6.6 prosił o informację, czy i kiedy został złożony wniosek do sądu o zasiedzenie przez 
Gminę Piaseczno terenu boiska KS Hubertus w Zalesiu Górnym oraz o niezwłoczne 
podjęcie działań w celu rozstrzygnięcia problemów własnościowych. 
 
5.7. Radna Dorota Kłos  
5.7.1 w imieniu mieszkańców złożyła podziękowania za realizowaną inwestycję, budowy 
kanalizacji na terenie wsi Runów. Jednocześnie prosiła o naprawę nawierzchni ulicy Dobrej   
z pierwszych wolnych środków budżetowych w roku 2018 – w załączeniu lista mieszkańców 
popierająca interpelację radnej 
5.7.2 wnioskowała o ujęcie wszystkich rowów melioracyjnych w harmonogramie 
wyczyszczenia w roku 2018 z terenu Głosków Letnisko Głosków Wieś i Runów. W 
szczególności Radna prosiła o wzięcie pod uwagę odcinka rowu od ulicy Kreski do ul. 
Korczunkowej we wsi Głosków. 

5.8. Radna Magdalena Woźniak  „WNIOSKI: 

 
1. Jestem ogromną zwolenniczką imprez sportowych organizowanych dla mieszkańców,  z 

przykrością muszę więc przedstawić i poprzeć protest mieszkańców Zalesia Dolnego – 
szczególnie tych zamieszkujących w pobliżu Górek Szymona, ale nie tylko. Protest 
dotyczy imprez organizowanych na Górkach Szymona – w ostatni weekend były to 
zawody kajakarskie, poprzednio Cross Mikołajkowy, triathlon, impreza Morsów itp. 
Imprezy są bardzo udane, cieszą się dużą popularnością i frekwencją. Każda z nich to 
tłumy ludzi, dmuchane balony, zamki, stragany, hałas i muzyka z megafonów oraz 
samochody wjeżdżające na normalnie niedostępny teren zielony. Efekt to rozdeptywanie 
i rozjeżdżanie cennego terenu objętego ochroną konserwatora zieleni. Nie wspominając 
o związanych z tym uciążliwościach dla mieszkańców sąsiadujących z terenem Górek 
ulic – hałas, śmieci, parkowanie pod posesjami plus znakowanie trasy biegów czy 
przejazdów poprzez malowanie na chodnikach (później nie usuwane) a nawet wbijanie 
metalowych kołków w świeżo położoną kostkę. O ile da się wytrzymać zwykłe 
weekendowe wizyty (choć wskazane byłoby wzmożenie sprzątania i kontroli straży 
miejskiej dotyczących m.in. spożywania alkoholu), to niestety masowe imprezy 
przerastają możliwości małych, kameralnych i wrażliwych jako teren przyrodniczo cenny 
Górek Szymona. Zalesie Dolne nie ma ambicji stać się Ośrodkiem Wisła bis. Stąd 
wniosek o całkowite zaniechanie lub ograniczenie do absolutnego minimum 
planowanych tam imprez  (np. pozostawić jedynie imprezy związane wyłącznie ze 
sportem wodnym – morsy, kajaki). 

2. Intencją wprowadzonej w centrum Piaseczna strefy płatnego parkowania było 
wymuszenie rotacji na miejscach postojowych wzdłuż ulicy Kościuszki i  tym sposobem 
ułatwienie mieszkańcom/klientom dostępu do znajdujących się tu sklepów i punktów 
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usługowych. I cel ten został osiągnięty, o czym świadczą pozytywne opinie właścicieli 
działalności gospodarczych oraz wnioski o uruchomienie kolejnych stref w innych 
rejonach miasta. Nie było natomiast celem zarabianie pieniędzy i zasilanie tym 
sposobem budżetu gminy. Tymczasem wciąż mamy do czynienia z sytuacjami, 
dotyczącymi zwłaszcza osób starszych, że kierowcy nie zauważają obecnych 
oznakowań strefy albo nie rozumieją, że aby skorzystać z darmowych 45 minut należy 
jednak włożyć za szybę kartkę z parkomatu. Efektem są mandaty i krytykowanie 
wprowadzonych rozwiązań. Dlatego proszę o dodatkowe oznakowanie płatnej strefy 
poprzez – stosowane na zachodzie – oznakowanie poziome tj. napisy namalowane z 
szablonu bezpośrednio na ziemi bądź na krawężnikach. Takich oznakowań nie da się 
już nie zauważyć.  

3. Proszę o informacje dotyczące stanu prawnego (kategoria drogi, MPZP, stan własności) 
ślepej drogi znajdującej się na tyłach Skweru Kisiela i prowadzącej do zlokalizowanych 
tam punktów usługowych oraz o wynikającą z tego informację, czy znajdujące się tam 
miejsca parkingowe są ogólnodostępne czy też może należą do prywatnych osób lub są 
przez nie dzierżawione. A jeśli tak, to na jakich zasadach. „ 

5.9. Radny Józef Wierzchowski wnioskował: 
5.9.1 o skuteczne zmuszenie właściciela posesji przy ul. Pułaskiej 30A do ustawienia 4 szt. 
1000 l pojemników za ogrodzeniem a nie wzdłuż chodnika i ich zamykanie. Wielokrotne 
zgłoszenia administracji spółdzielni budynku przy Puławskiej 30 wielokrotnie zgłaszała 
problem odkrytych pojemników z odpadami komunalnymi i selektywnymi z różnych punków 
handlowych,  które przez fetor i roznoszone przez wiatr opakowania w centrum miasta 
utrudniają normalne zamieszkiwanie i utrzymanie porządku na sąsiadujących posesjach. 
5.9.2 w związku z budową ronda Wilanowska / Geodetów radny zwraca się z prośbą aby 
nowy znak informacyjny, postawiony na ul. Energetycznej za ul. Granitową został 
oświetlony sygnalizacją pulsacyjną. Obecnie znak stoi na środku ulicy i stwarza duże 
zagrożenie.   Przejście dla pieszych przez ul. Energetyczną przed Granitową też nie jest 
oświetlone i niewidoczne, ponieważ lampy uliczne są nieczynne a sam znak  zasłaniają 
gałęzie drzew. W związku z istniejącą budową ul. Energetyczną i Granitową jest 
generowany bardzo duży uciążliwy ruch samochodów. 
5.9.3 Złożony wniosek o uprzątnięcie wysypiska śmieci i wycięcie krzaków w pasie 
drogowym ul. Energetycznej ul. Energetycznej pomiędzy oś. Przy Kamieniu  a Elektrą 9 na 
wysokości ul. Kineskopowej  do dnia sesji nie został zrealizowany, radny prosił o pilne 
zlecenie wykonania.  
5.9.4 W związku z zakończeniem  projektu technicznego przebudowy ul. Geodetów prosił o 
przystąpienie do zmiany m.p.z.p. polegającego na zawężeniu ulicy Geodetów na wysokości 
osiedla, co umożliwi wykupienie mieszkańcom ul. Geodetów  oś. Przy Kamieniu,  włączenie 
działek jako działki przydomowe. 
5.9.5 Radny prosił o przedstawienie projektu uchwały o przystąpieniu do zmiany planu 
polegającego na likwidacji drogi, łącznika pomiędzy ul. Tulipanów a Rubinową. Projekt 
uchwały  był opiniowany i przedłożony na sesję. 

5.10 Radny Artur Maicki złożył wnioski: 
5.10.1 o wymianę nawierzchni na boisku „Orlik” przy ul. Chyliczkowskiej, uzasadnił swój 
wniosek; 
5.10.2 Mieszkańcy ulic Młynarska, Warszawska, Królewskie Lipy i innych okolicznych ulic 
oraz Rada Rodziców LO przy ul. Chyliczkowskiej 17 protestują przeciw wprowadzaniu 
ruchu dwukierunkowego na ulicy Chyliczkowskiej w Piasecznie. Prosił o zorganizowanie 
spotkania z mieszkańcami w celu wypracowania kompromisowego rozwiązania. 

5.11. Radna Ewelina Wójcik złożyła wnioski cyt.: 
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5.11.1 „W maju bieżącego roku, podczas weekendu 4-6 maja zorganizowano na 
rewitalizowanym Skwerze Kisiela ‘Rewię Smaków’. Mieszkańcy bardzo pozytywnie przyjęli 
to wydarzenie. Pojawiły się propozycje z ich strony aby zorganizować w Piasecznie targ 
śniadaniowy podczas jakiegoś weekendu na parkingu przy ul. Sierakowskiego. Jeśli takie 
wydarzenie się przyjmie będzie można rozważyć jego cykliczne organizowanie. Lokalizacja 
targu śniadaniowego na parkingu przy ul. Sierakowskiego jest o tyle korzysta ponieważ 
znajduje się w pobliżu rewitalizowanych – parku oraz Skweru Kisiela. Co więcej takie 
wydarzenie będzie pełniło funkcję integracyjną dla mieszkańców.” 
5.11.2 „Zwracam się z prośbą o sprawdzenie możliwości zorganizowania strefy kibica na 
parkingu przy ul. Sierakowskiego w Piasecznie. 15 lipca (sobota) odbędzie się fnał 
Mistrzostw Świata w piłce nożnej. Wydarzenie mogłoby ściągnąć do centrum 
rewitalizowanego miasta mieszkańców jak również pełnić funkcję integracyjną. Jeśli byłaby 
taka możliwość proszę o przeanalizowanie możliwości aby w ten sam sposób były 
transmitowane mecze, w których będzie brała udział reprezentacja Polski. W organizację 
strefy kibica można byłoby zaangażować Młodzieżową Radę Gminy, co więcej proponuję 
aby mecz/mecze były transmitowane na ekranie, na którym obecnie wyświetlane są flmy w 
ramach kina plenerowego.” 

5.12. Radna Anna Kostyrka w imieniu Mieszkańców Sołectw Złotokłos i Henryków – Urocze 
wnioskowała 
5.12.1 o wykoszenie, oczyszczenie i pogłębienia rowów odwodnieniowych przy drogach 
gminnych na terenie ww. sołectw.  
5.12.2 o oczyszczenie pasa drogowego z zarośli i gałęzi drze zasłaniających widoczność na 
drogach gminnych min. ul. Świerkowej w Złotokłosie, (na odc. 3-Maja/Rzeczna) i ul. Mokrej 
w Henrykowie  - Uroczu  

5.13. Radny Andrzej Mizerski wnioskował o przygotowanie projektu uchwały w sprawie   
rezygnacji z przyjmowania diet za udział w posiedzeniach komisji za udział w sesjach i 
komisjach.  

5.14. Radna Anna Krasuska złożyła interpelację do protokołu. „W imieniu organizatorów 
Pikniku Rodzinnego, który odbędzie się w dniu 9.06.2018 r. przy Szkole Podstawowej nr 3 
w Piasecznie przy ul. Głównej 50 zwróciła się z prośbą o zabezpieczenie towarzyszącego 
przy tej okazji biegu – „II Bieg z pasją”  przez Jednostkę OSP Bobrowiec, jeden Patrol 
Policji lub Straży Miejskiej. Takie wsparcie pozwoli bezpiecznie przeprowadzić tak ważną 
dla lokalnej społeczności imprezę.  

6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
Sołtys wsi Julianów Andrzej Pulwarski wnioskował: 

1. o objęcie gminnym utrzymaniem terenu min. przy Osiedlu „Nasz Zdrowy Dom”  oraz 

innych nowo powstałych skwerów, pasów zieleni na terenie sołectwa Julianowie.  

2. zwrócił się z pytaniem czy gmina ma obowiązek wysyłania pism z odpowiedzią listem 

poleconym czy też może to być zwykły list. 

Więcej wniosków nie złożono 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Zdzisław Lis poinformował,  że na złożone interpelacje i wnioski będą udzielone 
pisemne odpowiedzi. 
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8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła informację 

8.1 Podatek dochodowy od osób fizycznych – udziały w PIT w zł.: 

wykonanie 2017  plan 2018 

marzec    9.009.653,-   11 476 352,-   
kwiecień  14 904 650,-   20 244 870,- 
narastająco III-IV    51 870 453,-  30,06% 64 100 762,-       34,8%    
wykonanie w roku 2017  = 172 565 920,-  
plan w roku 2018   =   184 mln. zł   

8.2  Stan gotówki na koncie ROR w  wysokości 12 230 309 zł.;  

8.3  lokaty: łącznie na kwotę 86 mln. zł.  

8.4 Plan w zł.: 

 dochody ogółem  472 199 384,-     

 dochody bieżące 445 510 239,-     

 dochody majątkowe   26 689 145,-    

  wydatki ogółem  546 379 145,-     

 wydatki bieżące  406 287 400,-     

 wydatki majątkowe 140 091 745,-    

Sytuacja finansowa Gminy  pozytywna.  

8.5  PROGRAM Rodzina 500+ 

 Plan  2018 53 631 000,- zł.  

9. Bieżące uchwały: 

 
1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 43.050,00 zł na wniosek 
Ref. ZE).   
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Zgłosiła autopoprawkę dot. 
rozdysponowania nadwyżki-zgodnie z zaleceniem RIO, Radni otrzymali poprawiony projekt. 
Głosowano W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 43.050,00 zł 
na wniosek Ref. ZE).   
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
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2) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności zabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 2 obr. 40. 
Burmistrz Zdzisław Lis odczytał projekt uchwały dot. zakupu nieruchomości przy ul. 
Czajewicza. 
- Pozytywną opinię Komisji Prawa przedstawił Przewodniczący Adam Marciniak. 
- Radna Magdalena Woźniak poprosiła o przedstawienie informacji dot. interwencji Straży 
Miejskiej. 
Komendant Straży Miejskiej Mariusz Łodyga przedstawił informację dotyczącą 
prowadzonych interwencji: 
- z zakresu  kontroli spalania w kominach w roku 2018 przeprowadzono 250 kontroli, 
pobrano 5 próbek, z których jedna wykazała spalanie niewłaściwym opałem, Sąd ukarał  
sprawcę kwotą 1.700,- zł. W roku 2017 przeprowadzono 520 kontroli, skierowano 2 wnioski 
do Sądu, Straż Miejska wymierzyła 8 mandatów karnych.  
- z zakresu ustawy o utrzymaniu czystości  Straż wystawiła 16 950 wniosków o ukaranie, 
wydano 312 pouczeń i 17 upomnień. 
 - w ciągu bieżącego roku przeprowadzono 34 500 rozmów interwencyjnych. 
Straż Miejska na podstawie wielu ustaw na bieżąco zajmuje się zadaniami z zakresu 
bezpieczeństwa osób,  trzeźwości, czystości, ochrony zwierząt zagubionych, gospodarki 
odpadami, na bieżąco współpracuje z Komendą Powiatową Policji.  
Łukasz Kamiński, Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawił pozytywną opinię komisji.  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 2 obr. 40.   
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 

3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2 023 440,- zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
-  Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, Antoni Rosłon przedstawił pozytywną 
opinię komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 2 023 440,- zł).  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1)  Michał Rosa 
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4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 54 424,- zł oraz zwiększenia 
wydatków o kwotę 557 424,- zł.) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej. 
- Przewodnicząca Komisji Sportu, Anna Krasuska przedstawiła pozytywną opinię komisji 
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji, wniosek Komisji została uwzględniony 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 54 424,- zł oraz zwiększenia 
wydatków o kwotę 557 424,- zł.).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta   

5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 25 922,- zł na wniosek CUW) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Antoni Rosłon przedstawił pozytywną opinię  Komisji Finansów i Inwestycji dotyczącą 
uchwał w pkt 9.5, 9.6, 9.7.  
- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Katarzyna Wypych przedstawiła pozytywną 
opinię komisji oraz Rady Oświatowej. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 25 602,- zł na wniosek CUW).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Cieślak NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków na łączną kwotę 67 970,- zł na wniosek 
Wydziału PM /17.970zł/ oraz na wniosek GOSiR /30.000zł/) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodnicząca Komisji Sportu, Anna Krasuska przedstawiła pozytywną opinię komisji 
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków na łączną kwotę 67 970,- zł na wniosek 
Wydziału PM /17.970zł/ oraz na wniosek GOSiR /30.000zł/).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 154 000,- zł na wniosek 
Wydziału UTP) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 154 000,- zł na wniosek 
Wydziału UTP).  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 4 900,- zł na wniosek sołectwa 
miejscowości Kamionka) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Pozytywna opinia  Komisji Finansów i Inwestycji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19 grudnia 2017r (dot. zwiększenia wydatków o kwotę 4 900,- zł na wniosek sołectwa 
miejscowości Kamionka).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
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Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
9) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 545.000,00 zł na wniosek 
Wydziału PM i Ref. ZK ). 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 545.000,00 zł na wniosek 
Wydziału PM i Ref. ZK )..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
  
10) W sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego na wykonanie koncepcji 
formy uspokojenia ruchu na drodze powiatowej. 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie pomocy rzeczowej dla powiatu piaseczyńskiego na wykonanie koncepcji formy 
uspokojenia ruchu na drodze powiatowej..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
11) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 243.777,-zł. oraz 
zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 2.441.267,- zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 243.777,-zł. oraz 
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zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 2.441.267,- zł)).  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
12) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 30.000,- zł ) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 30.000,- zł ).  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
13) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 20.000,- zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 20.000,- zł).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21)Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
14) W sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego na budowę sygnalizacji 
świetlnej 
- Naczelnik Wydziału IT, Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. 

- Dyskusja.  
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- Radny Artur Maicki prosił o nie podejmowanie przedstawionej uchwały. Prośbę swoją 
argumentował min.: 

 wprowadzeniem projektu jako dodatkowej uchwały i nie możnością zaopiniowania jej na 
komisjach problemowych 

 to zadanie własne Powiatu Piaseczyńskiego a ma być finansowane przez gminę 
Piaseczno. Gmina nie zgadzała się z decyzją powiatu, złożono pisemny sprzeciw. Poza 
tym dotychczasowe transakcje zakupu nieruchomości gruntowych i budynkowych od 
Powiatu są przez urząd płacone w pełnej kwocie bez ulg. Gmina wciąż dofinansowuje 
zadania samorządu powiatowego.  

 projekt nie jest zgodny z trzema ustawami co do zasad finansowania tego zadania min. 
ustawą o finansowaniu transportu drogowego, ustawą o samorządzie gminnym oraz 
ustawą o finansach publicznych, radny przytoczył poszczególne zapisy. 

- Skarbnik Agnieszka Kowalska poinformowała, że gmina nie przejęła tego zadania do 
realizacji. Powyższa uchwała jest podobna do uchwał już wielokrotnie podejmowanych. W 
tej uchwale gmina udziela pomocy rzeczowej i ma do tego prawo tak wg ustawy o 
samorządzie gminnym jak i na podstawie ustawy o finansach publicznych. Uchwała jest 
zgodna z prawem i jest realizowana bardzo szeroko między jednostkami samorządu 
terytorialnego. Gmina już udzielała tego typu pomocy. Uchwała spełnia przesłanki prawne 
na udzielenie tej pomocy. 

- Radny Robert Widz przypomniał, że gmina jesienią ubiegłego roku podjęła podobną 
uchwałę, udzielając pomocy przy remoncie drogi, Armii Krajowej. Ten projekt budzi wiele 
rozbieżnych zdań wobec zmiany kierunków ruchu. Sygnalizacja świetlna tylko uporządkuje 
ruch na tej ulicy, po wprowadzeniu dwukierunkowego ruchu. Zmiana organizacji ruchu na 
Armii Krajowej to dobry czas na wprowadzenie dwukierunkowego ruchu na ul. 
Chyliczkowskiej. Odbyło się wiele spotkań w sprawie udrożnienia korkujących się punktów 
i braku płynności przejazdu. Różne są proponowane rozwiązania. 

- Radna Magdalena Woźniak pytała czy całościowo omawiano sprawę z GDDKiA, obecnie 
przeprowadzony remont i połączenie ul. Julianowskiej z Chyliczkowską nie wpłynęło na 
udrożnienia ruchu. Pytała, czy światła wpłyną na poprawę płynności przejazdu dla 
mieszkańców od strony Chylic.  

- Włodzimierz Rasiński poinformował, że były robione badania i analizy, omawiano je na 
roboczych naradach i posiedzeniu komisji polityki gospodarczej. Realizacja zadania ma 
rozpocząć się na przełomie czerwiec – lipiec, zakończenie w październiku. W ciągu jednego 
miesiąca żadna firma nie wykona tych dwóch świateł. 

- Radny Artur Maicki przypomniał treść złożonego wniosku i prośby Mieszkańców ulic 
Młynarska, Warszawska, Królewskie Lipy i innych okolicznych ulic oraz Rady Rodziców LO 
przy ul. Chyliczkowskiej 17, którzy protestują przeciw wprowadzaniu ruchu 
dwukierunkowego na ulicy Chyliczkowskiej w Piasecznie. Dotychczas nie zorganizowano 
spotkania Mieszkańców  z władzami samorządowymi powiatu i gminy w celu wypracowania 
kompromisowego rozwiązania. Radny pytał, czy Starosta poinformował, kto będzie 
finansował  kolejne zmiany. Brak konsultacji z mieszkańcami oraz współpracy z radnymi 
tego obszaru. Projekt uchwały nie powinien być wprowadzany dodatkową uchwałą. Była 
informacja że ruch na ul. Chyliczkowskiej może być jednokierunkowy, GDDKiA informowała, 
że jest to projekt Powiatu. Wszyscy chcą poprawy drożności ruchu pojazdów na ul. Armii 
Krajowej, ale ruch dwukierunkowy na ul. Chyliczkowskiej nie wpłynie na jego udrożnienie. 
Radny odczytał pismo Starosty z roku 2015, na temat pogorszenia przepustowości po 
wprowadzeniu dwukierunkowego ruchu na ul. Chyliczkowskiej.  Informacji ze strony 
Starostwa nie można uzyskać wielokrotnie były kierowana interpelacje.   
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- Włodzimierz Rasiński - był złożony wniosek przez Starostwo o utworzenie niezależnego 
prawo skrętu w kierunku Konstancina, pasa rozbiegowego w kierunku Warszawy oraz 
dwukierunkowego ruchu na ul. Chyliczkowskiej. Cały układ skrzyżowania nie zawierał 
elementu pasa rozbiegowego wyjazdu z ul. Chyliczkowskiej. 

- Radny Krzysztof Cieślak pytał, czy wykonano analizę odległości pomiędzy światłami na 
skrzyżowaniu z Puławską i z ul. Warszawską. Popiera budowę świateł na skrzyżowaniu z 
ul. Warszawską. 

- Włodzimierz Rasiński poinformował, że projekt opracowano na istniejącym układzie 
drogowym i nie przewiduje się nowego opracowania,  chodzi o skorelowanie ruchu na obu 
skrzyżowaniach.  

- Radny Zbigniew Mucha, pomoc rzeczowa dla Powiatu Piaseczyńskiego to standard w 
budżecie gminy Piaseczno. Nie zgadza się z opinią o zagrożeniu ze strony przepisów 
prawa. Sygnalizacja na tym skrzyżowaniu jest konieczna, dochodzi do wielu bardzo 
groźnych kolizji . 

- Radny Jerzy Mościcki pytał czy omawiano kompleksowo wpływ zmiany z ulicy 
jednokierunkowej  na dwukierunkową w stosunku do skrzyżowań z ul. Puławską i dalej w 
ulicy Jana Pawła II.   

- Radny Robert Widz poinformował, że uchwała w sprawie dofinansowania budowy świateł 
na ul. Chyliczkowskiej jest niezależna od projektu wprowadzenia ruchu dwukierunkowego i 
należy je omówić z osobami odpowiedzialnymi za organizację ruchu. 

- Włodzimierz Rasiński poinformował, że obecne opracowania i symulacje nie odzwierciedlą 
ruchu rzeczywistego. Projekt wykonuje GDDKiA zaś organizacja ruchu jest po stronie 
Starostwa Powiatowego. Planuje się 50 metrowy odcinek rozbiegówki do skrętu w lewo na 
Warszawę, na wprost do Chylic i  pas do skrętu w prawo. Nadal nie ma uzgodnienia 
skrzyżowań z gminą. Plany z lat 2010-2015 przewidywały skrzyżowanie z rondem i 
estakadami. 

- Radny  Artur Maicki poinformował, że uzyskał odpowiedź o płynnym włączeniu się do 
ruchu na ul. Chyliczkowską, o braku zmiany geometrii która kiedyś była warunkiem 
koniecznym. Rada Rodziców z LO prosiła o informację w tej sprawie, złożono protest. Pytał, 
czy ustalono miejsce przystanków autobusu. Brak jest koncepcji całego układu 
komunikacyjnego. 

- Burmistrz Zdzisław Lis poinformował, że planuje się wykonanie zatoki przystanku 
autobusowego na wysokości budynku starostwa, ale w kierunku centrum miasta nadal brak 
informacji. 

- Radny Zbigniew Mucha złożył wniosek formalny: 

1. Wniosek o zamknięcie listy mówców 
 
Głosowano w sprawie: Wniosek o zamknięcie listy mówców.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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PRZECIW (5) Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Artur Maicki , Jerzy Mościcki, Magdalena 
Woźniak 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) Hanna Krzyżewska 
wniosek uzyskał większość,  zamknięto listę mówców. 
 Głos zabrali radni zgłoszeni przed przyjęciem ww. wniosku. 

- Radny Piotr Obłoza popierał nowe rozwiązania, jest wiele newralgicznych punktów, które 
wymagają uzgodnień w celu udrożnienia ruchu  . 

- Radna Magdalena Woźniak poinformowała o deklaracji Starostwa w podejmowaniu 
działań umożliwiających wybór  jak najkorzystniejszych koncepcji. 
 
Głosowano  w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego na budowę 
sygnalizacji świetlnej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Artur Maicki  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Antoni Rosłon 
Uchwała została podjęta 
 
15) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 1.400.000,-zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 1.400.000,-zł).  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, 
Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam 
Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (1) Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta 
 
16) W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 33.000,00 zł) 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 1275/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 19.12.2017 r. (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 33.000,00 zł).  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
17) W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2018-2028 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. Uchwała zawiera 
autopoprawki wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1276/XLII/2017 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
19.12.2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2018-2028.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
18) ZDJĘTA W sprawie zmiany uchwały nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 6 lipca 2016r. 
w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług 

Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 
19) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego 
o powierzchni 44,08 m2 usytuowanego w budynku położonym przy ul. Warszawskiej 1, w 
Piasecznie na czas nieoznaczony. 
- Naczelnik PM Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały, odpowiadając na pytanie 
Radnego A. Rosłona poinformowała, że stawka za wynajętą powierzchnię wynosi 17,47 zł. 
za m2 wynajmowanej powierzchni.. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu 
użytkowego o powierzchni 44,08 m2 usytuowanego w budynku położonym przy ul. 
Warszawskiej 1, w Piasecznie na czas nieoznaczony..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Antoni Rosłon 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kamiński, Jacek Łuczak, Andrzej Mizerski 
BRAK GŁOSU (4) Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak 
Uchwała została podjęta 



23/30 

 

 
20) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego 
o pow. 7,10m2 usytuowanego w budynku położonym przy ul. Wojska Polskiego 7 w 
Piasecznie na okres 3 lat. 
- Naczelnik PM Ewa Witkowska zreferowała projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego p o 
pow. 7,10m2 usytuowanego w budynku położonym przy ul. Wojska Polskiego 7 w 
Piasecznie na okres 3 lat..  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek 
Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (4) Anna Krasuska, Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta 
 
21) W sprawie zaakceptowania projektu uchwały Rady Powiatu Piaseczyńskiego w sprawie 
podziału Powiatu Piaseczyńskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic oraz 
liczby radnych wybieranych w poszczególnych okręgach – w części dotyczącej podziału 
Gminy Piaseczno na dwa okręgi wyborcze. 
- Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zaakceptowania projektu uchwały Rady Powiatu Piaseczyńskiego w sprawie 
podziału Powiatu Piaseczyńskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic oraz 
liczby radnych wybieranych w poszczególnych okręgach – w części dotyczącej podziału 
Gminy Piaseczno na dwa okręgi wyborcze..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Krzysztof Cieślak, Artur Maicki , Michał Mierzwa, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
22) WYCOFANA W sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 
projektu statutu sołectw. 
23) W sprawie zmian w uchwale nr 1366/XLI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piaseczno na stałe obwody głosowania. 
- Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmian w uchwale nr 1366/XLI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piaseczno na stałe obwody głosowania..  
Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, 
Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Krzysztof Cieślak, Artur Maicki , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, 
Zbigniew Mucha, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
24) w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) obowiązujących przy przewozie 
osób i ich bagażu taksówkami na terenie miasta i gminy Piaseczno. 
- Naczelnik IT Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały. Zgłosił autopoprawkę w 
podstawie prawnej projektu uchwały. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie określenia strefy cen (stawek taryfowych) obowiązujących przy 
przewozie osób i ich bagażu taksówkami na terenie miasta i gminy Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (6) Artur Maicki , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
25) W sprawie wyrażenia woli złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcie do 
realizacji określonego w studiu wykonalności przedsięwzięcia realizowanego w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Oś Prioryte1towa II – 
Ochrona Środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu, Działanie 2.5 Poprawa jakości 
środowiska miejskiego. 
- Kierownik Referatu Beata Marzęcka zreferowała projekt uchwały.   
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie wyrażenia woli złożenia wniosku o dofinansowanie oraz przyjęcie 
do realizacji określonego w studiu wykonalności przedsięwzięcia realizowanego w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 2014-2020, Oś Prioryte1towa II – 
Ochrona Środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu, Działanie 2.5 Poprawa jakości 
środowiska miejskiego..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew 
Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
26) W sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa wchodzącego w skład grupy 
uznanej za pomnik przyrody. 
- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Jolanta Łączyńska zreferowała projekt uchwały.   



25/30 

 

- Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego Łukasz Kamiński 
przedstawił pozytywną opinię komisji do projektów w pkt 9.26-9.41 z wyjątkiem pkt 9.28. 
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie zniesienia formy ochrony przyrody drzewa wchodzącego w skład 
grupy uznanej za pomnik przyrody. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Jerzy 
Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
27) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, oznaczonej jako 
działka nr 310. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.   
-  pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
- Przewodniczący Komisji Prawa Adam Marciniak przedstawił pozytywną opinię komisji do 
pkt 9.27-9.35  
- Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej Robert Widz przedstawił pozytywną opinię 
komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, oznaczonej jako działka nr 310..  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Jerzy Mościcki, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
28) ZDJĘTA W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
oznaczonej jako działki ew. 137 i 138/1, obr. Głosków, gm. Piaseczno. 
29) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/20 obr. 26. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  Zgłosiła 
autopoprawkę w nr księgi wieczystej, prawidłowy nr WA5M/00270065/8 
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/20 obr. 26..  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
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Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jacek Łuczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (4) Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Ewelina Wójcik 
Uchwała została podjęta 
 
30) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/19 obr. 26. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.   
Zgłosiła autopoprawkę w nr księgi wieczystej, prawidłowy nr WA5M/00270065/8 
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano  W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/19 obr. 26..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Artur Maicki , Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (3) Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta 
  
31) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/18 obr. 26. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  Zgłosiła 
autopoprawkę w nr księgi wieczystej, prawidłowy nr WA5M/00270065/8 
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/18 obr. 26.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (16) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Jacek Łuczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Krzysztof Cieślak, Łukasz Kamiński, Artur Maicki , Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta 
  
32) W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/17 obr. 26. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  Zgłosiła 
autopoprawkę w nr księgi wieczystej, prawidłowy nr WA5M/00270065/8 
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano: W sprawie sprzedaży przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr ewid. 6/17 obr. 26..  
Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (17) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Łukasz Kamiński, Jacek Łuczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Krzysztof Cieślak, Artur Maicki , Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta  
 
33) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności niezabudowanych działek nr 127/25 w Bobrowcu i nr 115/10 w Jesówce. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały.  Zgłosiła 
autopoprawkę w tytule należy dopisać drugi nr działki tj. „i 110/48” 
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego 
prawa własności niezabudowanych działek nr 127/25 w Bobrowcu i nr 115/10 w Jesówce..  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Mucha 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
34) W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja 
S.A. na dz. 12/1 oraz 13 w Głoskowie. 
- Naczelnik Wydziału GGG Iwona Zielińska Woszczyk zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- Nie było zgłoszeń w dyskusji. 
Głosowano: W sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A. na dz. 12/1 oraz 13 w Głoskowie..  
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  ZA (23) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
35) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka nr ew. 157/3, położonej w Wólce Prackiej. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej oznaczonej jako działka nr ew. 157/3, położonej w Wólce Prackiej..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (2) Łukasz Kamiński, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta 
  
36) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu ulic Dworskiej i Herbacianej Róży w obrębie geodezyjnym Wólka 
Kozodawska. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- Radny Jacek Łuczak pytał, czy można zawiesić postępowanie i podzielić na etapy w celu 
zmiany zapisów w studium i przeznaczenia terenu na poszerzenie cmentarza. 
- Anna Pakulińska – Attia poinformowała że przygotowano dwa warianty, pierwszy 
oddzielnie, bo musi być zmiana w studium. Podjęcie  uchwały o przystąpieniu następuje w 
celu powstrzymania inwestycji na podstawie warunków zabudowy. Takie dwie oddzielne 
procedury umożliwią szybszą procedurę i będzie podjęty wniosek do studium zmiany 
przeznaczenia terenu pod cmentarz. 
Głosowano: W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Dworskiej i Herbacianej Róży w obrębie 
geodezyjnym Wólka Kozodawska. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski 
Uchwała została podjęta  
 
37) W sprawie nadania nazwy UROKLIWA ulicy położonej we wsi Bąkówka w gminie 
Piaseczno. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nadania nazwy UROKLIWA ulicy położonej we wsi Bąkówka w gminie 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
38) W sprawie nadania nazwy KALINY ulicy położonej we wsi Henryków Urocze w gminie 
Piaseczno. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano W sprawie nadania nazwy KALINY ulicy położonej we wsi Henryków Urocze w 
gminie Piaseczno..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy 
Mościcki 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
39) w sprawie sposobu wykonania uchwały nr 718/XXVI/2012 Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 24 października 2012 roku zmienionej uchwałą nr 1567/LI/2014 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 października 2014 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obrębu ewidencyjnego 
Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano: w sprawie sposobu wykonania uchwały nr 718/XXVI/2012 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 24 października 2012 roku zmienionej uchwałą nr 1567/LI/2014 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 października 2014 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu obrębu 
ewidencyjnego Pęchery oraz części terenu obrębu ewidencyjnego Pęchery-Łbiska PGR..  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (20) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, 
Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta  
 
40) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Józefosław – etap I, dla terenów 1Pt, 4KDL, 10KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 48KDPJ 
i 57 KDPR. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano: W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Józefosław – etap I, dla terenów 1Pt, 4KDL, 10KDL, 21KDD, 29KDD, 28KDPJ, 
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48KDPJ i 57 KDPR.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur 
Maicki , Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki 
Uchwała została podjęta 
 
41) w sprawie sposobu wykonania uchwały Nr 289/XII/2015 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dn. 23.09.2015r. w spr. przystąpienie do sporządzenia MPZP części obrębu Mieszkowo. 
- Naczelnik Wydziału UiA  Anna Pakulińska - Attia zreferowała projekt uchwały  
-  pozytywne opinie komisji  
- nie było zgłoszeń w dyskusji 
Głosowano: w sprawie sposobu wykonania uchwały Nr 289/XII/2015 RM w P-nie z dn. 
23.09.2015r. w spr. przystąpienie do sporządzenia MPZP cz. obr. Mieszkowo..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Anna 
Kostyrka, Anna Krasuska, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam 
Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (3) Krzysztof Cieślak, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta  
 

11. Wolne wnioski 

Mieszkaniec ulicy Dunikowskiego prosił, aby w odpowiedzi na  złożone petycje i wnioski 
Mieszkańców tej ulicy zabezpieczyć środki w budżecie na wykonanie nakładki Asfaltowej 
 i na wykonanie oświetlenia na drugim jej odcinku drogi.  

 
11. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 47 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie  o godz. 12:50  

 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
Sporządziła: Grażyna Wierzchowska 


